
 
 
 
 
Beste heer Petri, 
 
Op 10 juni 2024 heeft uw fractie op grond van artikel 42 van de 
Organisatieverordening van de gemeenteraad, schriftelijke vragen gesteld over de 
adoptie van rotondes van de gemeente Barneveld. Graag beantwoorden wij uw 
vragen als volgt. 
 
Vraag 1 
Zijn alle rotondes in de gemeente Barneveld inmiddels voorzien van een adoptant? 
 
Antwoord 
Nee, niet alle rotondes worden op dit moment geadopteerd. 
 
Vraag 2 
Zo nee, welke niet? 
 
Antwoord 
Van de 34 gemeentelijke rotondes is er bij 10 geen adoptie overeenkomst. Hiervan 
liggen er acht in de kern Barneveld en twee in het industriegebied Harselaar. Het 
gaat om de rotondes:  

1. Hooilanden 
2. Wildzoom 
3. Burg. Labreelaan (Beekboog) 
4. Anthonie Fokkerstraat 
5. Albert Plesmanstraat (noordelijkste) 
6. Albert Plesmanstraat 
7. Nijkerkerweg (Harselaar) 
8. Burg. Labreelaan (Burg. Aschofflaan) 
9. Burg. Labreelaan (Burg. Van Diepeningenlaan) 
10. Hanzeweg zuid (Harselaar) 

 
Op vier van deze 10 rotondes is een optie genomen. Dit is een voorbereidingsfase 
om te bekijken of we met een geïnteresseerde ondernemer tot een overeenkomst 
kunnen komen.  
Van de zes provinciale rotondes is bij twee geen overeenkomst. Het gaat om de 
rotondes Apeldoornsestraat en Postweg.   
 
Vraag 3 
Zo nee, is het college bereid om nogmaals aandacht te geven aan het adopteren van 
rotondes en zodoende vraag en aanbod bij elkaar te brengen? 
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Antwoord  
We merken dat ondernemers ons weten te vinden als ze interesse hebben. We geven 
dan informatie over nog niet geadopteerde gemeentelijke rotondes. Ook houden we 
hiervoor een wachtlijst bij. Als een adoptie overeenkomst niet verlengd wordt, 
kunnen we zo mogelijk een nieuwe adoptant vinden. Afgelopen voorjaar zijn alle 
ondernemers die op die wachtlijst staan geïnformeerd over de beschikbaarheid van 
de bestaande en van nieuwe - in aanleg zijnde - gemeentelijke rotondes. We vinden 
zodoende dat we voldoende doen om rotondes onder de aandacht te brengen.     
 
Vraag 4  
Is het college bereid om in afstemming met de provincie te zorgen voor heldere 
afspraken over het beheren en onderhouden van rotondes bij provinciale wegen, 
zodat ook deze rotondes geadopteerd kunnen worden? 
 
Antwoord 
De gemeente bemiddelt bij het aangaan van een adoptie overeenkomst bij 
provinciale rotondes. Hierdoor zijn er drie adoptie overeenkomsten tot stand 
gekomen. De provincie sluit een contract met de gemeente en de gemeente zet dit 
door naar de betreffende ondernemer. De ondernemer maakt een ontwerp, de 
provincie toetst dit en na goedkeuring en onder voorwaarden van de provincie kan 
de ondernemer de inrichting realiseren. 
 
Vraag 5  
Hoe kan het college bedrijven en/of maatschappelijke organisaties ondersteunen 
om rotondes, niet alleen binnen de bebouwde kom maar ook op provinciale wegen, 
te adopteren? 
 
Antwoord 
Binnen het huidige beleid zetten we ons in om gemeentelijke rotondes ter adoptie 
aan te bieden. Bij provinciale rotondes bemiddelen we. Het huidige beleid voor de 
gemeentelijke rotondes gaat ervan uit dat een ondernemer een ontwerp maakt, dit 
aanlegt en vijf jaar het onderhoud verzorgt. In ruil daarvoor mogen ze reclame 
maken voor hun onderneming. We vragen geen huur. Sommige rotondes zijn al bij 
tientallen ondernemers aangeboden maar daar is geen interesse in. Ook hebben we 
diverse keren gemerkt dat als een ondernemer wel interesse heeft deze alsnog afziet 
van het aangaan van een adoptieovereenkomst. Ze denken na over voorbereidings-, 
aanleg- en beheerkosten en wegen dit af ten opzichte van de verwachte 
opbrengsten.   
  
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
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W. Wieringa J. van der Tak 
secretaris burgemeester 



 

 

  
 


